
ZADOBROVA-SNEBERJE

V zelo velikem številu so se
člani naše KO ZZB NOV udele-
žili svoje redne letne sSaipščine,
ki so se jim pridmžili tudi povab-
Ijeni iz KK SZDL, občinski
odbor ZZB NOV pa je zastopal
njegov sekretar Anton Korošec.

Sejo skupščine je začel pred-
sednik KO ZZB NOV narodni
heroj Stane Bobnar, vodil pa jo je
delovni predsednik Miro Kleš-
nik. Stane Bobnar je izčrpno po-
ročal o delu organizacije, ki je
bilo vpeto v vsa področja doga-
janj znotraj naše KS in zunaj nje.
Poudaril je vlogo in pomen pr-
voborcev in revolucionarjev za
ves delavski razred SFRJ, pokoj-
nih tovarišev Tita in Kardelja.
Naša KO ZZB NOV skrbi za
spomenik padlim borcem pri za-
družnem domu in za vsa druga
obeleija NOB. Med njimi tudi za
spomenik pri savskem mostu, ki
je bil zaradi novega dela ceste in
mostu pri Šentjakobu predstav-
Ijen na novo lokacijo. Spomenik
je republiškega pomena in je
nujno potreben obnove ter ure-
ditve okolice.

Po poročilu tajnice Tončke
Kokelj in blagajnika Franja Kosa
je sledila razprava, v katero so se
vključili tudi delegati drugih
družbenopolitičnih organizacij in
društev ter KK SZDL, predstav-
nik občinskega odbora ZZB
NOV pa je usmeril pozornost k
nadaljnjemu delu v borčevski or-
ganizaciji. KO ZZB NOV Zado-
brova—Sneberje šteje trenutno
167 članov. Skupščina je izvolila
20-članski odbor; za predsed-
nika je bil ponovno izvoljen na-
rodni heroj Stane Bobnar, za
podpredsednika borcev NOV
IVIiro Klešnik, za tainico Tončka
Kokelj, za blaga nika Franjo
Kos, za člana občinskega odbora
ZZB NOV pa sta bila izvo!'ena
Bogdan Šturm in Martin Sodec.

Učenci OŠ Leopolda
Mačka-Boruta so k vsem spo-
minskim ploščam in k spomeniku
pri zadružnem domu ob dnevu
mrtvih položili cvetje in prižgali
svečke ter se tako spomnili na
žrtve in padle borce. Člani ZZB
NOV pa so pri vsaki plošči in

spomeniku učence pričakali in
jim pojasnili pomen spominskih
obeležij.

Ob tednu požarne varnosti v
oktobru je naše gasilsko društvo
uredilo v zadružnem domu raz-
stavo sodobne gasilske opreme.
Aranžiral jo je znani gasilski de-
lavec, član našega društva Franc
Perme. Po lokalih so bila nalep-
Ijena gesla in lepaki o pomenu
tedna, na OŠ Leopolda Mačka-
Boruta bo v kratkem ustanovljen
gasilski krožek, v Šmartnem pa je
bila skupna gasilska vaja našega
in sosednjega GD Šmartno.

Končno so pričeli urejati
odtok meteornih voda ob Sne-
berski cesti. Upajmo, da bodo
odpadle poplave, Iuže in otočki
na cesti terhladni tuši s strani ne-
prijaznih voznikov, ki so kole-
sarje ali pešce dostikrat brezob-
zirno oprali ali vsaj zmočili do
kože!
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